
 

   
 

AGENDA BESTUURSORGAAN 

Datum 05/02/2024 om 19u 
Vaste leden Met stemrecht: Geert Heuninck, Kris Geeroms, Hilde Van Houte, Ingrid De Kimpe, Chantal Duck, Alexander Trap 

Zonder stemrecht: Lode Grossen 
Uitgenodigd Martine Vloeberghen 
  
Verontschuldigd Pieterjan Vangerven 
Locatie Merelbeke  

 
 

 Onderwerp  

A Vorige vergadering  

 Goedkeuring verslagen 08/01/2024 goedgekeurd 
   
 Onderwerp  

B KBZB - FFBN – LEN – World Aquatics 
(WA) - BOIC 

 

 Evaluatie BO Ontvangen van Ingrid, Kris & Geert. Deze week ontvang ik deze van de andere bestuurders 
   
C Werking Bestuursorgaan  
 AV 2024 Wordt verder opgevolgd 
   
D Administratie, Sport Vlaanderen, IT & 

financiën 
 

 Verkoop kantoren Contact opgenomen met immo kantoor Nobels – momenteel te weinig interesse en grootste 
struikelblok blijft te weinig parking 



 

   
 

Er wordt contact opgenomen met Cd vastgoed & KMO vastgoed om een nieuwe schatting en kijk op te 
krijgen. Daarna bekijkt Geert en Kris deze verder 
 

 Nieuwe clubs ZWEL : VZW Element : Gavers Geraardsbergen 
open water, ijsberen (# 40 leden) 
 
ZWIJS: eenmanszaak Zwemwijs – Sint Denijs Westrem  
Babyzwemmen, watergewenning, leren zwemmen (#40 leden) eensmanszaak 
 
SOS: Zwemclub S.O.S. vzw – aansluiting met vergunninghouders zwemmen 
 
De bestuurders verwelkomen en zullen voorgelegd worden op de komende AV voor definitieve 
goedkeuring  
 

 Stopzetting clubs ZTZ en ZTB : fusie met TiMe 
COOL: zwem-s-cool  
De bestuurders nemen akte en leggen deze voor op de komende AV voor definitief ontslag. 
 

E HR  
 Arbeidsreglement  Bespreking opmerkingen BO en goedkeuring 
   
F Clubondersteuning en sportieve werking  
 Verslagen  
 Vsw 04/01/2024  
 voorstelling sportmodel ifv sportief beleid Lode stelt het sportmodel voor aan de bestuurders.  

Er wordt besproken dat een aangepast communicatieplan (intern-extern) moet opgemaakt worden om 
deze op de markt te brengen. Zal ook de basis worden van nieuw beleidsplan. 
Sportmodel zal voorgesteld worden op de komende AV 
  

G Topsport  
 Bespreking organisatie  Stijn Corten is nog niet vervangen – is op dit moment geen oplossing voor 



 

   
 

   
H Marcom en sponsoring  
   
   
I Varia Evaluatie kampioenschappen moet nog gebeuren. Er is een voorstel om trainerscommissie samen 

roepen ivm deze evaluatie. 
  De bestuurders vonden de belevenis van de 3 kampioenschappen op de winterraces echt top en  

dat de breedte sport dezelfde belevenis krijgen als op een FSC. 
 
3 winterraces organisatie en belevenis was echt top – breedte krijgt dezelfde ervaring als op de FSC  
VIP tafels verkopen aan ouders voor of namiddag – factuur sturen 
 

J Algemene feedback meeting  
 Afsluiten vergadering ca 20u15 Volgende meeting maandag 11 maart 2024  

 


